
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub   10 oktober 2024 

 

Deltagere: 

Peter Black 

Leif Vang 

Bent Kohls 

Niels Rahbek 

Frank Rømer 

Karl Tholstrup 

 

 

1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Referat godkendt. 

 

2. Bådoptagning. 

Kran ankommer til optagning fredag, måske vi kan starte optagning allerede fredag. 

 

3. Reparation efter indbrud 

Dør til baglokale er skiftet, samme lås som før. Rengøringsskabe er skiftet, nye låse. 

Der bestilles nyt stålskab til klubbens dokumenter. 

 

4. Oprensning af sejlløb. 

Der er mulighed for spuling af der tilsandede område, dette er et billigere alternativ. 

Der søges tilladelse til oprensningen ved farvandsvæsnet. 

 

5. Projekt gruppen. 

Der ansøges om tilladelse, der besluttes om der skal bygges et nyt masteskur på næste 

 generalforsamling. 

 

6. Håndtering af miljøaffald. 

Vi udsætter beslutning til efter mødet med Viborg kommune. 

Vi har fået et tilbud fra Viborg renovation. 

 

7. Kontingent ungdom. 

Kontingentet sættes ens med Virksund. 

 

8. Mobilt ungdomsklubhus ved søndersø. 

Vi har fået tilsagn om lån af en mandskabsvogn fra Fredborg byg. 

Vognen skal shines op til vinter, dette udføres af juniorerne i Hjarbæk. 

Juniorerne ønsker ny gummibåd, dette behandles, når der er flere junior medlemmer. 

 

9. Web master. 

Vores webmaster Karin har, desværre, meddelt hun vil standse ved næste generalforsamling. 

Vi skal søge en ny, til opstilling ved næste generalforsamling. 

  



 

10. Flid efterårs seminar. 

Der afholdes efterårs seminar med fokus på efterladte både. Vi opfordrer medlemmer af Havneplads-

udvalget til at deltage. Tilmelding senest 15 oktober. 

 

11. Sejlerskole. 

Vi vil opfordre til forsættelse af sejlerskole på generalforsamling. 

 

12. Evt. 

Revisoren kan ikke have regnskabet klar til 24 januar, hvor vi havde forventet, at holde generalforsam-

ling. Formanden er på ferie til marts, vi vil derfor udsætte generalforsamlingen til tirsdag d 4 marts kl. 

19.00. 

Nyt dørparti, vi skal ansøge tilskud. 

Toiletkummer og bruseforhæng er i dårlig stand. Det besluttes at udskifte toiletkummer og indkøbe nye 

glasvægge. Vi håber på hjælp fra torsdags klubben. 

 

Næste bestyrelsesmøde: fredag d 29 november 18.00 

FR. 


